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PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR XXXIII/13 

Z SESJI RADY GMINY KOBIERZYCE 

Z DNIA 25 października 2013 ROKU 

  

XXXIV Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 9.00  przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław 

Czerwiec, który  przywitał radnych i przybyłych gości.  

Obecni na posiedzeniu byli również:  

Wójt Gminy-Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz /Kancelaria Casus Iuris/ 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Proszę o wpisanie w punkcie 13 : Podjęcie 

uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 11 października 

2013r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr 

XXXII/481/13 z dnia 23 sierpnia 2013r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Damianowice. 

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad?  

 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem porządku obrad? 

Za – jednogłośnie 

Stwierdzam, że porządek  obrad przyjęto i wygląda on następująco: 
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Porządek obrad: 

1.  Otwarcie XXXIV Sesji Rady Gminy Kobierzyce. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/392/13 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 marca 2013 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Kobierzyce. 

7. Podjęcie uchwały sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/396/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

22 marca 2013 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu na rzecz Skarbu Państwa - Agencji Nieruchomości 

Rolnych, nieruchomości w granicach działki nr 284/172 położonej w obrębie Bielany 

Wrocławskie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność sołtysa wsi Domasław. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu część dz. 

nr 12/2, obręb Bielany Wrocławskie po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tynieckiej w środkowo-

wschodniej części wsi Żerniki Małe. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wysoka. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 11 

października 2013r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy 

Kobierzyce Nr XXXII/481/13 z dnia 23 sierpnia 2013r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego wsi Damianowice. 

14. Interpelacje radnych. 

15. Zapytania radnych i sołtysów. 

16. Wnioski i sprawy różne.  

17. Zakończenie obrad.                                                                        

 

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołu z 

poprzedniej sesji? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem protokołu z XXXIII Sesji 

Rady Gminy? 
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Za – 13 osób 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec odczytał informacje z działalności w okresie 

międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

Kolejna sesja jest zaplanowana na dzień 29 listopada 2013 r. godz. 9.00. 

 

Ad.5. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć odczytał sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik nr 2/ . 

 

Ad.6. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały 

jednak z poprawką: chodzi o uściślenie terminu-nie wcześniej niż 01.12.2013 r. 

Głosowanie wniosku komisji: 

Za – jednogłośnie 

Radny Muraczewski W.: Czy zmiana ta wiąże się z postawieniem nowych kubłów i ze wzrostem 

kosztów dla mieszkańców? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jest to dostosowanie uchwały do ilości koszy a nie odwrotnie. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr  XXXIV/504/13 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/392/13 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 marca 2013 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Kobierzyce 
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Ad.7. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały 

jednak z poprawką jak  we wcześniejszej uchwale. 

Głosowanie wniosku komisji: 

Za – jednogłośnie 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIV/505/13 sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/396/13 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 22 marca 2013 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

 

Ad.8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie: 

 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIV/506/13 w sprawie zwrotu na rzecz Skarbu Państwa - Agencji Nieruchomości 

Rolnych, nieruchomości w granicach działki nr 284/172 położonej w obrębie Bielany 

Wrocławskie. 

Ad.9. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska odczytała 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi /załącznik nr 3/ . 

Radny Stadnik: Jest to problem, który będzie nabrzmiewał. 

Radna Regulska: Komisja Rewizyjna była na szkoleniu o skargach i zostaliśmy poinformowani, że 

sołtys jako organ wykonawczy sołectwa wykonuje zgodnie z art.60 pkt 2 uchwały zebrania wiejskiego 



5 | S t r o n a                                             P R O T O K Ó Ł   X X X I I I  
 

a zebranie wiejskie jest władza najwyższa w sołectwie i te skargi powinny być odrzucane bez 

rozpatrzenia. 

Radny Muraczewski W.: Mam wniosek, żeby pisma – skargi na sołtysów, były załatwiane przez 

wójta, żeby odpowiedź była od wójta, że sołtys wykonuje uchwały zebrania wiejskiego, żeby tym nie 

zajmowała się komisja, Rada. 

Radna Kasprzyk: W związku z tym, że pracuje Komisja statutowa to proponuję, żeby taki zapis 

znalazł się w statucie – regulacja dotycząca załatwiania takich skarg, żebyśmy się tym nie zajmowali. 

Proponuję zamknąć dyskusję. 

Głosowanie wniosku radnej Kasprzyk o zamkniecie dyskusji: 

Za – jednogłośnie 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIV/507/13 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność sołtysa wsi Domasław 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie, ale 

z poprawką. Radny Łoposzko wnioskował o uściślenie formy handlu w paragrafie 1 – jako sprzedaż 

sprzętu ortopedycznego. Radna Kasprzyk wnioskowała o rozszerzenie wniosku – sprzęt ortopedyczny 

i medyczny. Komisja przyjęła wniosek radnego Łoposzko. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku 

Komisji Użyteczności Publicznej aby wykreślić w ostatnim zdaniu w paragrafie 1 słowo 

„handlowego’ a po słowie „punktu” dopisać „sprzedaży sprzętu ortopedycznego”.? 

Za – 11 osób 

3 osoby się wstrzymały 

Wniosek został przyjęty. 

Radny Stadnik: Decydując o uchwaleniu tej uchwały powinniśmy się kierować dobrem 

mieszkańców. Mam nadzieję, że ta pani w ciągu 3 lat znajdzie inne miejsce, bo jest to działalność 

niezgodna z planem. 

Radna Ziomek: Nie jest sprzętem ortopedycznym łóżko szpitalne, materac antyodleżynowy czy 

stymulator tlenu albo przyrządy rehabilitacyjne np. stoły do pionizacji, a wiem, że pani Arendarczyk 

ma to w swojej ofercie. Może warto byłoby rozszerzyć ten zapis  o słowo „medyczny”, albo zapisać: 

sprzęt ortopedyczny, rehabilitacyjny, medyczny i środki pomocnicze niezbędne do leczenia i 

utrzymania chorych przy życiu. Nawet jeśli tak napisała w swoim wniosku pani Arendarczyk to 
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myślę, że należałoby zachować rozsądek – na pewno miała na myśli szeroki zakres usług dla osób 

chorych. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec : W Internecie znalazłem jedyny adres - Liliowa 4 

i tam może być prowadzona ta druga „gałąź” działalności. My pozwalamy tu na konkretną 

działalność. 

Radny Muraczewski Z.: Głosujemy za tym co jest we wniosku a nie za rozszerzeniem. 

Radny Stadnik: Gdybyśmy byli stronniczy to byśmy ten wniosek odrzucili. Umowa się skończyła, 

pani prowadzi działalność bezumownie, można było spokojnie, zgodnie z planem zamknąć ten 

prosperujący interes. Nikt nie jest na tej sali adwokatem ani pani Arendarczyk ani kogoś innego. 

Proszę zachować bezstronność. 

Radna Kasprzyk: Pierwszy wniosek został odrzucony przez państwa, dopiero po zebraniu wiejskim 

w Bielanach Wrocławskich było poruszenie. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Nie dlatego, że było zebranie wiejskie tylko pan 

wójt prosił żeby zająć się ponownie ta uchwałą, zwrócił się z prośbą o przyjęcie tej uchwały, a nie 

zebranie wiejskie. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” przy 5 osobach wstrzymujących się od glosu  podjęła uchwałę  

 

nr XXXIV/508/13 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu część dz. nr 

12/2, obręb Bielany Wrocławskie po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat 

Ad.11. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Ziomek: Zabudowa mieszkaniowa - czy to nie będzie przeszkadzało? 

p. Maszka: To jest dopiero przystąpienie, będzie obwieszczenie w tej sprawie. Jeśli będą uwagi to 

będą włączone do uchwały o uchwaleniu i podejmiecie państwo decyzję. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  
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XXXIV/509/13 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tynieckiej w środkowo-wschodniej części wsi 

Żerniki Małe 

Ad.12. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  

XXXIV/510/13 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wysoka 

Ad.13. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXXIV/511/13 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 11 

października 2013r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy 

Kobierzyce Nr XXXII/481/13 z dnia 23 sierpnia 2013r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Damianowice. 

 

 

Ad.14. 

Radna Kasprzyk: Przedkładam wniosek o uruchomienie Środowiskowego Domu Dziennego Pobytu 

dla Osób Starszych /załącznik nr 4/. 

Ad.15. 

Brak. 

Ad.16. 
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Radna Ziomek: Na stronie Gminnego Forum Praworządności ukazał się wpis: „Sala piękna, ale stan 

kuchni opłakany, nikt tego nie kontroluje, nie ma osoby odpowiedzialnej za sprzęt gastronomiczny, 

urwane krany w kuchni są już jakieś 3 lata, nie działająca kuchenka elektryczna. Kto jest zarządcą 

tego obiektu? Wynajęcie Sali nie kosztuje mało, ale ponaprawiać, co trzeba nie ma komu.” – 

Prosiłabym o udzielenie odpowiedzi mieszkance, za pośrednictwem naszego Klubu. Mam jeszcze 

dodatkowe pytania /załącznik nr 5/. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Temat kuchni był zgłaszany i było naprawione. Póki takie obiekty są 

wynajmowana różnym osobom wiadomo, ze taka dewastacja będzie miała miejsce. Na pytania 

oczywiście odpowiemy. 

Radna Kasprzyk: Przepraszam panią skarbnik – zgodnie z odpowiedzią jaka dostałam – nie brała 

pani ekwiwalentu. Informacje jakie miałam były nieprawdziwe. 

Radny Stadnik: Chciałbym, zaprosić wszystkich na posiedzenie Komisji Użyteczności Publicznej na 

temat projektu gimnazjum. O terminie poinformujemy. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Zamykam XXXIV Sesję Rady 

Gminy. 

Załączniki stanowią integralną część protokołu - liczba załączników: 5. 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20131025 

 

Protokołowała:                                                                                       Przewodniczący Rady Gminy:  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                          Czesław Czerwiec 

 

 

  


